
Referat 
 
fra styremøte i Bertilia Boligsameie 15. august 2024 kl. 20.00 hos Hege i Inkognito terrasse 1 B. 
 
Til stede: Jean Malnory, Hege Ranheimsæter, Charlotta Hamre og Terje Gudbrandson. 
 
 
HMS  
 
Branndetektorene: Styret ønsker å fremheve at branndetektorene som er satt opp av sameiet i 
leilighetene, skal ikke røres av den enkelte sameier uten forhåndsavtale med styret. Det er fordi det 
har en påvirkning på sikkerheten for alle. Private detektorer installert i egen regi kan fritt styres. Det 
er viktig å kjenne til forskjellen mellom de to typer. 
 
 
Andre temaer 
 
Informasjon om hjemmelsoverganger: I tråd med vedtektene våre skal styret informeres om 
overskjøtinger av seksjoner. Dette er fordi styret skal godkjenne nye eiere. 
 
Opplysninger om utleie: Ved utleie skal seksjonseier informere styret om leietakers navn, e-
postadresse og telefonnummer. Charlotta skal sørge for at styret får disse opplysningene. 
 
Loftsbodene: Arbeidet med å bygge 2 nye boder på loft B er i gang. 
 
Inngangsdøren på hjørnet til Åpent Bakeri: Styret fortsetter dialog med Åpent Bakeri om 
installasjon av en ny inngangsdør i tråd med bestemmelsene fra Brannvesenet. 
 
Trappevasken: Vi vil gjennomgå kontrakten med vaskefirmaet vi bruker, med sikte på å få gjort 
endringer som reduserer utgiftene. 
 
Eventuell installasjon av vannmåler: Styret arbeider videre med spørsmålet. 
 
Høstdugnad: Vi sikter mot å ha en dugnad 17. september med start kl. 17.00. 
 
Neste styremøte vil bli holdt hos Terje 10. september kl. 20.00. 
 
 
Terje 
referent 


